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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde  

Dato: mandag d. 24. oktober kl. 17.00-19.00 Sted: Personalerummet SPS 

 

1. Valg af mødedirigent (2 min. – 17.00 - 17.02) 

Henrik Schou vælges 

 

2. Ændringer til referatet fra sidste møde? (3 min. – 17.02 – 17.05) 

Ingen ændringer 

 

3. Hafnia – introduktion og status (O + D) (30 min - 17.05 – 17.35) 

Som med Familiekurserne senest – en kortere introduktion til Hafnia’s virkelighed og hvad der rører sig      

v. Marie Holmen 

Marie fortæller om Hafnia-delen af Skolen på Strandboulevarden, og bagefter er der spørgsmål om og 

til oplæggets indhold 

 

4. Orientering fra (O) (25 min – 17.35 - 18.00) 

a. Skoleleder: Porte i gården, Lys i pæren fest uden ledelse 

I uge 45 kommer der porte i Stillegården. Der har i efterårsferien været omfattende hærværk, 

efter en ellers relativt rolig sommerperiode. Ledelsen deltager ikke i den kommende Lys i 

Pæren-fest, grundet andre forpligtelser. De forsvundne pc’ere er ikke fundet, og politiet 

afslutter sagen her. Lys i bygningen efter normal arbejdstid skulle der snart komme styr på. 

Det er mærkbart at der nu er et loft på de 19 graders varme: bygningen føles kold at opholde 

sig i, og der opfordres til at man medbringer varmt tøj i de kommende måneder. Bestyrelsen 

skal forholde sig til Meddelelsesbogen, og udarbejde principper for hvordan det skal se ud på 

denne skole. Man kan finde en del materiale om dette på UVM’s hjemmeside. Ledelsen 

kommer med et indspark til januar. 

b. Personale: 

Rune og Henrik fortæller om status på KC-arbejde og Familiekursus-delen. Hanne fortæller 

om status og aktualiteter på og fra almen-delen. 

c. Skolebestyrelsesformanden:  

Nikolai minder om muligheden for deltagelse i Skole og Forældre-arrangement i Nyborg. 

d. Eleverne Pelle og Inga: 
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Fra det Lille Elevråd: En legetøjskasse til elever fra 0-5.klasse. Manglende boldbursrespekt 

omkring det at overholde de tildelte tider, hvor de ældre elever ind i mellem tromler de mindre 

elever. Beskidte gårdtoiletter -ved Stillegården- er et problem, med overfyldte spande, 

smudsige håndtag og døre som ikke kan lukkes helt. Ledelsen fortæller at selve 

konstruktionsfejlene bliver der kigget på, men den uhensigtsmæssige toiletadfærd er et fælles 

ansvar. Rengøring og pedelkorps fortæller om deres forsøg på at holde toiletterne rene og 

pæne og fri for hærværk.  

Der er gang i et forsøg på at lave en fest, dato endnu ikke udmeldt, en fest der bliver 

arrangeret af det Store Elevråd. Der er et ønske om at holde festen i hallen, kantinen eller 

lign., men hvis det bliver i hallen, skal der tales med dem som har denne efter kl. 16.00, hvor 

rådighedsretten ikke længere er SPS’s. 

Der skal være et fælles elevrådsmøde sammen med Hafnia, hvor der skal tales om det at have 

en stemme i et elevråd, og de muligheder dette organ rummer. 

e. Fra udvalgene, hvis der er nyt (byggeri, ansættelse, trafik) 

 

Pause fra 18.00 - 18.10 

 

5. Mobilpolitik - genbesøg (D + B) (18.10 - 18.40) 

Vi skal genbesøge oplægget fra udskolingen på almen.  

Der skal besluttes om den kan vedtages i sin nuværende form, samt hvornår der evalueres blandt hhv. Elever 

og personale – og sidenhen i SKB. 

Henrik indleder og Hanne gennemgår mobiloplægget, som efterfølgende diskuteres. Baggrunden er, at 

mobilerne fylder mere og mere, og der ønskes fælles, vedtagne retningslinjer.  

Oplægget fra lærerne vedtages, samtidig med at der tales om, at der skal tales videre om emnet og de 

mange spørgsmål der melder sig i kølvandet af alle de mange interessante spor og forgreninger. Der 

evalueres på oplæggets levede liv om et halvt år, kort før sommerpausen.  

6. Budget (O) (18.40 - 18.55) 

Status og nøgletal v. Lars 

Punktet udskydes til næste møde. 

 

7. Eventuelt (5 min. – 18.55 - 19.00)  

Generelt: Det er vigtigt at prioritere tid nok til dialog omkring punkter. Det er rart når der er tilpas med 

beskrivelser ift. de forskellige punkter 


